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                                    P R O T O K Ó Ł    Nr  XIII/19 

                    z Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego 

                                  z dnia 7 października 2019 r. 

 

 

 

  Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku – Bogusław Dębski. 

W chwili rozpoczęcia obrad odnotowano obecność 21 Radnych. Lista obecności 

stanowi załącznik do oryginału niniejszego protokołu. 

 

Punkt 1 – Otwarcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski powitał wszystkich zebranych i 

otworzył obrady XIII Sesji Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 Następnie, na wniosek Radnego Sebastiana Łukaszewicza, Sejmik uczcił 

minutą ciszy pamięć zmarłego polityka, marszałka seniora Kornela Morawieckiego. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski poinformował, iż Zarząd 

Województwa złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad dotychczasowego 

punktu 5 i zastąpienie go punktem w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 r. 

 Radni przyjęli powyższy wniosek i w głosowaniu jawnym, przy 20 głosach za, 

2 przeciwnych i 0 wstrzymujących się zdjęli dotychczasowy punkt 5, a następnie 

zastąpili go punktem: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2019 r. (głosowanie jawne, 21 głosów za, 1 przeciwny, 1 

wstrzymujący się). 

 Następnie, również w głosowaniu jawnym, przy 22 głosach za, 0 przeciwnych i 

1 wstrzymującym się Radni przyjęli cały porządek obrad. 

 Na zakończenie tej części obrad Radni, na wniosek Radnego Bogdana Dyjuka 

uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego byłego wicemarszałka województwa oraz 

radnego województwa Andrzeja Chmielewskiego. 

 

Punkt 3 – Przyjęcie protokołu z XII Sesji Sejmiku. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego protokołu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, braku przeciwnych i wstrzymujących się przyjęli go. 
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Punkt 4 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na 

uchwałę Sejmiku Województwa Podlaskiego w sprawie podziału województwa 

podlaskiego na obwody łowieckie wraz z załącznikami do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła Iwona Krzyżanowska – zastępca 

dyrektora Departamentu Rolnictwa i Obszarów Rybackich UMWP.  

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski zauważył, iż skarga w części jest 

zasadna, ponieważ bez zgody właścicielki działek, nieruchomość nie powinna zostać 

ujęta w obwodach łowieckich. Zwrócił się również z prośbą do Zarządu Województwa 

o analizę treści dotychczas obowiązującej uchwały Sejmiku w tej sprawie, tak, aby 

nie powodowała ona kolejnych skarg. 

 Iwona Krzyżanowska podkreśliła, iż Departament ROR przygotowuje nowy 

projekt uchwały w powyższej kwestii. 

 Marszałek Artur Kosicki podkreślił, że sama skarga tylko częściowo dotyczy 

uchwały Sejmiku o obwodach łowieckich, dotyczy ona jedynie jednego obwodu. 

 Radni, w głosowaniu jawnym, przy 19 głosach za, 0 przeciwnych i 1 

wstrzymującym się podjęli 

                                         U C H W A Ł Ę   Nr  XIII/143/19. 

 

Punkt 5 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 

r. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Województwa Paweł Jungerman. 

Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 19 

głosach za, 0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się podjęli 

                                         U C H W A Ł Ę   Nr  XIII/144/19. 

 

Punkt 6 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w Choroszczy przy ul. Słonecznej na okres 10 lat. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Łukasz Czułowski – dyrektor 

Departamentu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami UMWP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, 0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęli 

                                        U C H W A Ł Ę    Nr  XIII/145/19. 
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Punkt 7 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania 

nieruchomości położonej w Suwałkach przy ul. M. Reja w użytkowanie na czas 

nieoznaczony. 

Projekt powyższej uchwały przedstawił Łukasz Czułowski – dyrektor 

Departamentu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami UMWP. 

 Radni nie wnosili uwag do powyższego projektu i w głosowaniu jawnym, przy 

22 głosach za, 0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się podjęli 

                                  U C H W A Ł Ę    Nr  XIII/146/19. 

 

Punkt 8 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w 

składach osobowych komisji Sejmiku Woj. Podlaskiego. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawił Przewodniczący Sejmiku Bogusław 

Dębski. 

 Radni nie wnosili uwag do projektu i w głosowaniu jawnym, przy 21 głosach 

za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęli 

                                 U C H W A Ł Ę   Nr  XIII/147/19. 

 

Punkt 9 – Informacja Marszałka o bieżącej pracy Zarządu Województwa 

Podlaskiego. 

 Radni zapoznali się z powyższą informacją i nie wnosili do niej uwag. 

 

Punkt 10 – Informacja o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach 

w okresie od 9 września 2019 r. 

 W w/w okresie Radni nie składali interpelacji ani zapytań. 

 

Punkt 11 – Wolne wnioski, informacje. 

 W tej części obrad głos zabrali: 

 Radny Mikołaj Janowski złożył następujący wniosek: „W imieniu mieszkańców 

powiatu hajnowskiego, a także przedsiębiorców z terminalu przeładunkowego w 

Siemianówce, składam wniosek, aby Zarząd Województwa wystąpił z wnioskiem do 

Wojewody Podlaskiego o pozwolenie na budowę drogi na odcinku Zwodzieckie – 

Juszkowy Gród z odnogą Tarnopol – Siemianówka. Wszystkie przeszkody z tym 

związane zostały usunięte, wiem, że Pan Wojewoda rozmawiał w tej sprawie z 

przedsiębiorcami. Okazuje się, że nie ma już żadnych przeszkód, aby powyższy 

wniosek zrealizować, przy wykorzystaniu środków unijnych.” 



4 
 

 Radny Cezary Cieślukowski, w imieniu Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa 

Ludowego  złożył w formie pisemnej wniosek o włączenie do porządku obrad 

najbliższej sesji Sejmiku punktu: „Rozpatrzenie informacji Polskich Linii Kolejowych w 

sprawie planowanego przebiegu trasy kolejowej E75 (Rail Baltica) przez teren 

województwa podlaskiego”. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski przedstawił informację o 

wydarzeniach i uroczystościach, w których reprezentował Sejmik Województwa. Były 

to m.in.: przekazanie samochodu gaśniczego w Rutkach, obchody Dnia Jedności 

Rolniczej, udział w uroczystości nadania imienia Stanisława Moniuszki Operze i 

Filharmonii Podlaskiej oraz  święcie Izby Przemysłowo-Handlowej.  

 Wiceprzewodniczący Marek Komorowski dodał również krótką  informację o 

podsumowaniu regat samorządowych. 

 

Punkt 12 – Zamknięcie sesji. 

 Przewodniczący Sejmiku Bogusław Dębski stwierdził, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XIII Sesji 

Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Nella Kamińska       Bogusław Dębski 

 

 

 


